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Mikael Killerich  _________________________________________ 
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John Klint   _________________________________________ 

Sillads Jepsen   _________________________________________  
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Poul K. Andersen   _________________________________________ 

 
 

1. Underskrift af referatet fra sidste møde 
Referatet, der i juni er elektronisk godkendt og lagt på klubbens hjemmeside, blev underskrevet af 
de bestyrelsesmedlemmer, som deltog i mødet. 
 

2. Nyt fra formanden 
Oven på den tidligere tørkeperiode ser græsset på golfbanen ud til at være kommet fint igen her 
sidst på sommeren. Derfor burde vi måske overveje at annullere den midlertidige lokalregel om 
oplæg. 
Bl.a. på baggrund af baneudvalgets anbefaling vedtog bestyrelsen dog, at vi venter og ser tiden an, 
da der stadig er områder med manglende græs på både fairways og på greens. Vi tager en 
vurdering senere på efteråret, når vi kan vurdere om lokalreglen, som normalt, alligevel skal være 
gældende hen over vinterhalvåret. 

Formanden har konstateret en del problemer med adgang til e-Boks via MIT-ID.  
Der er som et forsøg på at afhjælpe problemet sendt et forslag til e-Boks om oprettelse af ny klub 
administrator og en fornyelse af klubrepræsentanters adgang til e-Boks.  
Vi afventer tilbagemelding fra e-Boks. 
 

3. Evaluering af matcher  
Til den seneste store match, Philbert Entreprise Match lørdag d. 12. august, var der 47 deltagere. 
Tallet var lidt lavere end normalt til denne match, men af forskellige årsager var vi ramt af en del 
afbud. Uden afbud ville deltagertallet formentlig have nået de sædvanlige ca. 60.  
Det blev under alle omstændigheder en rigtig god matchdag med godt vejr og rigtig god stemning. 
Desuden var der mange flotte præmier, som var leveret af dagens sponsor Philbert Entreprise  
v. Simon Philbert. 
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Tidligere på sommeren, den 24. juni, blev den årlige Parmatch gennemført med stor succes.  
I år var turneringen også åben for spillere fra andre klubber, og måske bl.a. derfor var antallet af 
deltagere helt oppe på 50, altså 25 par. Dermed nåede vi op på ca. en fordobling af antallet fra 
tidligere år. 
Også her var vi heldige med vejret og det blev igen en rigtig god dag på banen og i klubhuset 
efterfølgende. 
Som sædvanlig var der rigtig fine præmier på dagen, denne gang leveret af endnu en af klubbens 
gode og trofaste støtter, HK Udlejning-Golf v. Helle Klint. 
 

4. Gennemgang af opgaver og prioriteringer 
Der skal iværksættes gravering af pokaler i forbindelse med de kommende klubmesterskaber. 
Inge styrer opgaven. Herunder også indkøb af præmier. 

Klubmesterskabet forventes som udgangspunkt afviklet efter samme koncept som tidligere år. 
Der spilles i 4 rækker, Herrer, Herrer o/64, Damer, Damer o/64. Der spilles slagspil uden handicap. 
Ud over disse rækker er der mulighed for at deltage i en netto-række. Denne spilles som slagspil 
med fuldt 
handicap. Præmietagere i de fire ordinære rækker kan ikke modtage præmie i denne række. 

Bestyrelsen indstiller til Turneringsudvalget, at der i runden om lørdagen så vidt muligt 
sammensættes hold således, at deltagerne går i bold med spillere fra egen række.  
Om søndagen er princippet det samme, men her skal det vedr. ”førerboldene” organiseres 
således, at Herrer går sidst ud, Damer næst sidst, Damer o/64 tredje sidst og Herrer o/64 fjerde 
sidst. 
 

5. Renovering af toiletter – v./John 
Emnet er igen drøftet med baneejeren. Vi afventer tilbagemelding med henblik på evt. 
iværksættelse af projektet.  
Klubben vil også selv være aktiv for at fremskynde en løsning i forhold til at få noget nyt, evt. i form 
af et evt. toiletskur, som kan beklædes. I dette tilfælde vil det så blive forsøgt efterfølgende at få 
en økonomisk afklaring med baneejeren. 

 
6. Økonomi / antal medlemmer  

For tiden ser årets budget nogenlunde fornuftigt ud i forhold til det forventede. Dette skyldes bl.a. 
de tildelte 32000,- kr. fra Norlys vækstpuljen, men også at sommerens gode vejr har haft en positiv 
indflydelse på EL mv. Desuden har sponsorindtægterne været lidt bedre end forudset. 
Dette ændrer dog ikke ved, at klubben har en noget anstrengt økonomi, som bl.a. skyldes et 
væsentligt fald i kontingentindtægter, der selvfølgelig har baggrund i det dalende medlemstal. 
Alt i alt vil det stadig være nødvendigt, at der foretages en grundig prioritering af de forskellige 
vedligeholdelsesprojekter og andre aktiviteter. 
Pr. dags dato er aktuel status for medlemmer på i alt 204, heraf 191 senior, 7 u/25, 2 ynglinge, 
1 fleks medlem og 3 passive medlemmer.  
 

7. Evaluering af Veterantræf d. 5. august 
Vi skal have set på indhold af vores kontrakt og aftale med ”De frivillige i Grønhøj”, som er 
arrangører af Veterandagen. 
På trods af flot oprydning mv., skal der inden næste år forventningsafstemmes omkring økonomi 
og de praktiske opgaver før og efter aktiviteten. 
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8. Opdatering af materialer/oplysninger og prislister mv. i Greenfee rummet – v./Claus 

Løsning af opgaven er endnu ikke påbegyndt, men projektet iværksættes snarest muligt. 
Alt relevant materiale skal opdateres, således alle opslag mv. stemmer overens med virkeligheden 
og med de oplysninger, der fremgår på klubbens hjemmeside. 
Målet er, at opgaven skal være afsluttet senest 1. september.  
 

9. Sponsorarrangement/-dag v. John 
Sponsordag gennemføres lørdag d. 16. september. 
Invitationer udsendes snarest muligt. 

 
10. Eventuelt. 

Baneudvalget har planer om, at der i løbet af efteråret begyndes på etablering af ny indspilsbane. 
Den vil blive placeret på området med den gamle Driving Range. Efterfølgende forventes den 
nuværende indspilsbane slettes og lægges til hul 9/18. 
Baneudvalgets plan har fuld opbakning fra bestyrelsen. 

 
11. Næste møde  

Tirsdag d. 12. september 2023 kl. 19:00 hos Poul. 

  

Referent: Poul K. Andersen 

 


